

Title (en)

FLUID INFLATABLE SUPPORT.

Title (de)

MIT FLÜSSIGKEIT AUFBLASBARE STÜTZVORRICHTUNG.

Title (fr)

SUPPORT GONFLABLE PAR UN FLUIDE.

Publication

EP 0176577 A1 19860409 (EN)

Application

EP 85901919 A 19850410

Priority

- AU 450684 A 19840410
- AU 534884 A 19840601

Abstract (en)

[origin: WO8504550A1] A fluid inflatable support (10) including an inflatable ring (11) which rests on an underlying surface and which defines a central opening (12) and a support sheet (13) secured to the ring (11) and extending across the central opening (12) to define a support area raised above the underlying surface. The inflatable support (10) may be combined with a frame assembly to form a foldable cot.

Abstract (fr)

Support (10) gonflable par un fluide, comportant un anneau gonflable (11) reposant sur une surface sous-jacente et déterminant une ouverture centrale (12) et une feuille de support (13) fixée à l'anneau (11) et s'étendant en travers de l'ouverture centrale (12) afin de déterminer une zone de support soulevée au-dessus de la surface sous-jacente. Le support gonflable (10) peut être combiné avec un montage de cadre pour former un lit pliable.

IPC 1-7

A01K 1/035; A47C 27/08; A47D 7/00; A47D 13/06

IPC 8 full level

A01K 1/035 (2006.01); **A47C 27/08** (2006.01); **A47D 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A01K 1/0353 (2013.01); **A47C 27/081** (2013.01); **A47D 7/002** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8504550A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8504550 A1 19851024; EP 0176577 A1 19860409

DOCDB simple family (application)

AU 8500079 W 19850410; EP 85901919 A 19850410